

4. Was Mr. Morelli paid for his services and, if so, in what amount and by whom?

5. At the time Mr. Morelli provided his services, was he employed full time as a marketing executive with Dofasco?

6. Did Mr. Morelli provide other services for the Minister and, if so, what are the details, including payment for such services?

No. 1,204—Mr. Andre (Calgary Centre)—January 23

Of those persons currently holding contracts with the government, its agencies and Crown corporations, who are former employees of the government, by department, how many have an office in government owned buildings and how many have an office in privately owned buildings?

No. 1,212—Mr. Alexander—January 25

1. Since the issuance of Treasury Board directive T.B. No. 740686 dated January 22, 1976 requiring departments to keep a log of taxi slips used by their employees, for each department (a) was a log kept (b) is the log reviewed on a regular basis in order to identify persons who abuse taxi privileges (c) how many instances were identified where taxi privileges have been abused and what action was taken in such cases?

2. For each department, what was the total expenditure on taxis in the Ottawa area in the 12 month period immediately (a) preceding (b) following the implementation of the new directive?

3. For each department, what was the total expenditure on taxis in the Ottawa area in the latest 12 month period for which figures are available?

No. 1,214—Mr. Alexander—January 25

For each department, what was the total expenditure for attendance at non-governmental conferences by government employees during the (a) last year for which figures are available (b) 12 month period immediately (i) preceding (ii) following the implementation of Treasury Board directive T.B. No. 740686 dated January 22, 1976 regarding attendance at conferences?

No. 1,222—Mr. Laprise—January 25—

For each year from 1970 to date, how many copies of the (a) French (b) English edition of the Canada Year Book were (i) printed and at what cost (ii) sold?

No. 1,223—Mr. Cossitt—January 25

1. What is the name, job designation and salary of all persons employed full-time or part-time, attached to, or in any way working for the Minister of Employment and Immigration in any of his ministerial offices?

2. Does the Minister have a person working for him in the new Constituency of Leeds—Grenville and, if so (a) what is the person's name and job designation (b) what is the nature of his/her work?

4. M. Morelli a-t-il été rémunéré pour ses services et, dans l'affirmative, à combien s'élevait sa rémunération et qui la lui a versée?

5. A cette époque, M. Morelli était-il employé par la société Dofasco comme agent de commercialisation?

6. M. Morelli a-t-il rendu d'autres services au ministre du Travail et, dans l'affirmative, quels en sont les détails, y compris leur facturation?

N° 1204—M. Andre (Calgary-Centre)—23 janvier

Parmi les personnes qui travaillent sous contrat pour le gouvernement, ses organismes et les sociétés de la Couronne, et sont d'anciens fonctionnaires, combien d'entre elles, par ministère, travaillent dans un immeuble à bureaux administratifs du gouvernement et combien travaillent dans un bureau situé dans un immeuble privé?

N° 1212—M. Alexander—25 janvier

1. Depuis la publication de la directive du Conseil du Trésor n° 740686 du 22 janvier 1976, enjoignant aux ministères de tenir un registre des reçus de taxis qu'ont pris leurs employés, pour chaque ministère, a) a-t-on tenu à jour ce registre, b) ce registre est-il revu régulièrement afin de repérer ceux qui abusent de cet avantage, c) combien de cas d'abus a-t-on décelés et quelles mesures a-t-on prises à cet égard?

2. Pour chaque ministère, à combien s'élèvent au total les frais de taxi dans la région d'Ottawa pour la période de douze mois a) précédant, b) suivant immédiatement la mise en vigueur de la nouvelle directive?

3. Pour chaque ministère, à combien se sont élevés au total les frais de taxi dans la région d'Ottawa durant les douze derniers mois pour lesquels les chiffres sont connus?

N° 1214—M. Alexander—25 janvier

Pour chaque ministère, quel a été le total des dépenses destinées à permettre à des fonctionnaires d'assister à des conférences non gouvernementales pendant a) la dernière année pour laquelle les chiffres sont connus, b) la période de douze mois qui, immédiatement, (i) précède (ii) suit la mise en vigueur de la directive du Conseil du Trésor n° 740686 du 22 janvier 1976, concernant la présence aux conférences?

N° 1222—M. Laprise—25 janvier—

Au cours de chacune des années comprises entre 1970 et 1978, combien d'exemplaires de l'édition a) française, b) anglaise de l'Annuaire du Canada ont été (i) imprimés, et à quel prix global (ii) vendus?

N° 1223—M. Cossitt—25 janvier

1. Quels sont le nom, titre du poste et traitement des personnes employées à temps partiel ou à plein temps et affectées au service ou travaillant à quelque titre que ce soit pour le ministre de l'Emploi et de l'Immigration, dans l'un des bureaux de son ministère?

2. Le ministre a-t-il une personne qui travaille pour lui dans la nouvelle circonscription de Leeds-Grenville et, dans l'affirmative, a) quels sont le nom et le titre de son poste, b) quelle est la nature de son travail?